
UZNESENIA 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kalša, 

zo dňa 03. 10. 2023 

 

 

Uznesenie č. 28/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje návrh programu rokovania 8. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva v Kalši. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Neprítomní: 0  

Za: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

V Kalši dňa 03. 10. 2023          

 

 

 

 

                      

              Miloš Málek 

                                                                                        starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 29/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje  použitie prostriedkov rezervného fondu vo výške 

10.000,- € na bežné výdavky. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Neprítomní: 0  

Za: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

V Kalši dňa 03. 10. 2023        

                                                                                             

 

 

 

                    

Miloš Málek 

                                                                                        starosta obce 

   

 



Uznesenie č. 30/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Kalši schvaľuje  úpravu rozpočtu Obce Kalša a Základnej školy 

s materskou školou Kalša rozpočtovým opatrením č. 12/OZ/2023 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Neprítomní: 0  

Za: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

V Kalši dňa 03. 10. 2023        

                                          

                                                                              

Miloš Málek 

                                                                                        starosta obce 

   

Uznesenie č. 31/2023  

Obecné zastupiteľstvo v Kalši berie na vedomie: 

 

1. Informáciu starostu obce o stave projektu „Protipovodňová ochrana obce Kalša“. 

2. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 

s materskou školou v Kalši za školský rok 2022/2023. 

3. Informáciu starostu obce Kalša o činnosti Miestnej akčnej skupiny Hornád – Slanské 

vrchy. 

4. Úpravu rozpočtu Obce Kalša a Základnej školy s materskou školou Kalša rozpočtovými 

opatreniami č. 07/ST/2023, 08/ST/2023, 09/ST/2023, 10/ST/2023 a 11/ST/2023. 

5. Informáciu starostu obce Kalša o podnetoch občanov na sprístupnenie multifunkčného 

ihriska. 

6. Informáciu starostu obce o potrebe stavebných úprav obslužných priestorov pri kultúrnej 

miestnosti. 

7. Informáciu starostu obce o stave vysporiadania nehnuteľnosti parcelné číslo 213 a 214 

a domu súpisné číslo 126. 

8. Informáciu starostu obce o ponuke spoločnosti ESIST na softvérový produkt 

TENDERNET na riešenie obstarávania zákaziek s nízkou hodnotou. 

9. Návrh starostu obce o informovaní účastníkov satelitného rozvodu o možnostiach ďalšieho 

prevádzkovania satelitného rozvodu formou dotazníka. 

 

Hlasovanie 

Prítomní: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Neprítomní: 0  

Za: 
7 

Denisa Čigášová, Ing. František Dvorový, Ing. Peter Florek, Ing. Róbert 

Molnár, Rastislav Nagy, Martin Šimčák, Ing. Miroslav Urban 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

V Kalši dňa 03. 10. 2023                 

Miloš Málek 

                                                                                        starosta obce   



O B E C     K A L Š A  
 

Z Á P I S N I C A 

 

z 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kalši dňa 3. októbra 2023 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

Program:  

1. Otvorenie zasadnutia a konštatovanie uznášaniaschopnosti OZ. 

2. Určenie zapisovateľa.  

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Kalši.  

4. Informácia k „PROTIPOVODŇOVEJ OCHRANE OBCE KALŠA“ 

5. Úprava rozpočtu Obce Kalša rozpočtovým opatrením č. 7, 8, 9, 10, 11, 12.  

6. Prijať stanovisko k pokračovaniu v MIESTNEJ AKČNEJ SKUPINE „MAS“. 

7. Rôzne. 

8. Záver. 

 

 

K bodu č. 1, 2 a 3: 

• Zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvoril a viedol starosta obce p. Miloš 

Málek. Skonštatoval, že prítomní sú všetci poslanci a OZ je uznášania schopné. Za 

zapisovateľku určil p. Annu Tothovú.  

• P. starosta oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Ing. Urban navrhol doplniť 

program o bod „Vystúpenie riaditeľky Základnej školy s materskou školou v Kalši“ 

a bod“Úprava rozpočtu Obce Kalša rozpočtovým opatrením č. 7, 8, 9, 10“ navrhol doplniť 

o rozpočtové opatrenia č. 11 a 12. P. starosta dal hlasovať za pôvodný program zasadnutia, 

kde za bol jeden poslanec – Ing. Dvorový a ostávajúci 6 poslanci hlasovali proti pôvodnému 

návrhu programu.  Následne prebehlo hlasovanie za doplnený návrh programu o spomínané 

úpravy. Tento návrh v znení: 

1. Otvorenie zasadnutia a konštatovanie uznášaniaschopnosti OZ. 

2. Určenie zapisovateľa.  

3. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva v Kalši.  

4. Vystúpenie riaditeľky Základnej školy s materskou školou v Kalši. 

5. Informácia k „PROTIPOVODŇOVEJ OCHRANE OBCE KALŠA“ 

6. Úprava rozpočtu Obce Kalša rozpočtovým opatrením č. 7, 8, 9, 10, 11, 12.  

7. Prijať stanovisko k pokračovaniu v MIESTNEJ AKČNEJ SKUPINE „MAS“. 

8. Rôzne. 

9. Záver. 

bol jednohlasne schválený. 

 

K bodu č. 4: 

Riaditeľka Základnej školy s materskou školou v Kalši Mgr. Lenka Kozáková predniesla 

poslancom Správu o výchovnovzdelávacom procese na školský rok 2022/2023. Uviedla, že 

správa bude zverejnená aj na webovej stránka školy. Oboznámila poslancov s opatreniami, 

ktoré vyplynuli z inšpekcie, ktorá v základnej škole prebehla 15. februára 2023 – uviedla, že 

jednotlivé predmety vyučujú pedagógovia s požadovanou kvalifikáciou a dôraz sa kladie aj na 

dodržiavanie vzdelávacieho programu. 26. septembra 2023 bola následná inšpekcia a bolo 

konštatované, že došlo k náprave a boli predložené všetky požadované dokumenty. P. 

riaditeľka informovala OZ o svojich predstavách a zámeroch na činnosť školy. Chce 

spropagovať školu tak, aby bola konkurencieschopná, aby následne deti z prípravky z materskej 



školy neodchádzali na iné základné školy mimo obce, ale zostávali v našej škole. Vyzdvihla 

skutočnosť, že na škole je zriadený školský klub detí. Má záujem zapájať školu do rôznych 

projektov a aj obnoviť počítačové vybavenie školy. Poukázala na skutočnosť, že škola vo 

zvýšenej miere využíva na informovanie rodičov programu EDUPAGE a aj rodičia sa zapájajú 

do jeho využívania.  

 

K bodu č. 5: 

Starosta obce informoval OZ v súvislosti s realizáciou projektu na protipovodňovú ochranu 

obce o tom, že na túto stavbu je už vydané právoplatné kolaudačné rozhodnutie. P. Čigášová 

mala otázku, či bolo firme, ktorá práce realizovala niečo vytknuté. Poukázala napr. na 

vypratanie prenajatých pozemkov v areáli bývalej základnej školy a takisto navrhla vyzvať 

dodávateľa, aby pozemky pri začiatku toku dal do pôvodného stavu – uviedla, že tieto pozemky 

boli počas prác na toku značne zdevastované. 

 

K bodu č. 6: 

• Vysvetlenie k jednotlivým rozpočtovým opatreniam podal OZ ekonóm Ing. Roško. 

Rozpočtové opatrenie (ďalej RO) č. 7 rieši dotáciu pre dobrovoľný hasičský zbor a drobné 

úpravy niektorých položiek v rozpočte školy. V RO č. 8 je zahrnutá dotácia z Regionálneho 

úradu školskej správy na učebnice, dotácia na energie za obdobie mesiacov január až máj 

(ďalšia žiadosť je spracovaná na obdobie mesiacov jún až júl). Do RO č. 9 boli zahrnuté 

prostriedky na voľby a dotácia na stravu z úradu práce, RO č. 10 rieši vrátenie prostriedkov, 

ktoré boli poskytnuté na školu v prírode, nakoľko táto akcia nebola zorganizovaná.. 

Najväčšia úprava rozpočtu je zahrnutá v RO č. 11 – 3.900,-  € na nákup pozemkov – 

zníženie o 1.900,- €, ktoré sa použijú na splácanie úrokov z úveru a špeciálne služby (za 

spracovanie auditu). V RO č. 12 sú zahrnuté prostriedky, ktoré boli obci poukázané z 

projektu „Riešenie migračných výziev v obci Kalša“. Z týchto prostriedkov je potrebné 

financovať energie, likvidáciu domu s. č. 126, splácanie úrokov, časť prostriedkov bude 

použitá na financovanie školy. 

• V rámci rozpravy o úprave rozpočtu poslanci odsúhlasili jednohlasne použitie čiastky 

10.000,- € z rezervného fondu na bežné výdavky. V súvislosti so žiadosťou 

Rímskokatolíckeho farského úradu v Slivníku o poskytnutie dotácie, poslanci vzhľadom 

na finančnú situáciu jednohlasne schválili dotáciu vo výške 4.500,- €, pričom táto úprava 

bola zahrnutá v RO č. 12. 

• OZ zobralo rozpočtové opatrenia č. 7 – 11 na vedomie a rozpočtové opatrenie č. 12 

jednohlasne schválilo.  

 

K bodu č. 7: 

Starosta obce informoval OZ o činnosti Miestnej akčnej skupiny Hornád -Slanské vrchy. 

Vyjadril sa, že členstvo je pre obec výhodné pri zapájaní sa do niektorých projektov, pričom 

financie sú ohraničené.  

 

K bodu č. 8: 

• V súvislosti s podnetom občanov na sprístupnenie multifunkčného ihriska Ing. Urban 

informoval poslancov, že multifunkčné ihrisko bolo počas prázdnin sprístupnené. Vyjadril 

sa, že je potrebné prízvukovať rodičom, že pri užívaní multifunkčného ihriska preberajú na 

seba  zodpovednosť za bezpečnosť detí, ako ja za prípadnú spôsobenú škodu. OZ sa znova 

zaoberalo myšlienkou osadiť v blízkosti ihriska kameru. 

• OZ sa na podnet p. starostu zaoberalo potrebou stavebných úprav v manipulačných 

priestoroch pri sále, nakoľko v tejto miestnosti sú umiestnené motory chladiacich boxov, 

ktoré pri zapnutí spôsobujú prehrievanie miestnosti. Jednou z možností by bolo 



vybudovanie priečky, ktorá by motory oddelila od miestnosti, pričom by bolo potrebné 

zabezpečiť vetranie tohto priestoru. Ďalšou možnosťou, o ktorej poslanci diskutovali by 

bolo osadenie klimatizačnej jednotky. 

• Starosta obce v súvislosti s vysporiadaním nehnuteľnosti s p. Ňarjašovou uviedol, že je 

potrebné zbúrať dom. K dohode o vysporiadaní spoluvlastníckeho podielu bude potrebné 

urobiť dodatok podľa inštrukcií katastrálneho odboru Okresného úradu Košice – okolie. 

Z diskusie vyplynula otázka využitia pozemku. P. starosta sa vyjadril, že podľa neho by 

bolo dobré zriadiť na pozemku odstavnú plochu na parkovanie. Ďalšou možnosťou by bolo 

vytvorenie dvora pre deti a žiakov tunajšej školy a do budúcnosti zriadenie bezbariérového 

vstupu do budovy obecného úradu. 

• Starosta obce: 

- informoval OZ o ponuke spoločnosti eSYST na zakúpenie programu TENDERnet na 

spracovanie verejného obstarávania. 

- navrhol osloviť účastníkov satelitného rozvodu formou dotazníka, resp. listu 

a informovať ich o zvýšení poplatku za satelit a o skutočnosti, že satelit sa bude 

prevádzkovať do roku 2025. 

• Ing. Mantič v súvislosti so zabezpečením počítačov pre žiakov základnej školy vyjadril 

názor, že toto by sa dalo riešiť aj cestou projektov. 

• Ing. Mantič sa vyjadril, že by bolo dobré previesť platenie elektriny v športovom areáli 

naspäť na obec. 

• Ing. Mantič predložil poslancom na zváženie pretransformovať súčasný úver na iný typ 

úveru. Bolo by dobré zistiť, aký typ úveru by bol pre obec výhodnejší, resp. prefinancovať 

úver na iný typ úveru. 

• P. starosta informoval OZ v súvislosti s autobusovou zastávkou pri železničnej stanici, že 

má také informácie, že by mala byť vypísaná výzva  na podávanie projektov na tento účel. 

• OZ sa zaoberalo prípadným vypovedaním nájomnej zmluvy so spoločnosťou ICOMA – 

TV z dôvodu neplatenia nájomného. 

• P. starosta informoval poslancov o pripravovanej spomienkovej akcii na letcov, ktorí 

zahynuli pri leteckom nešťastí v blízkosti našej obce v roku 1991. 

 

K bodu č. 9: 

Starosta obce p. Miloš Málek sa na záver poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil 

8. zasadnutie obecného zastupiteľstva v tomto volebnom období. 

 

 

V Kalši: 04. 10. 2023 

Zapísala: Anna Tothová  

 

 

 


